
Referat Dialogforum 1. semester – ENS24 
 

Dato: 24. oktober 2024 

Lokale: C005 

Til stede: Uddannelsesleder Anne Vollen Rafn, medarbejderrepræsentant Michelle Holk og hold ENS24 

 

Referat: 

 

1) Studiestart – hvad har været godt, hvad kan forbedres? 

o Blev ikke blandet nok på tværs af holdet – stadig nogle man ikke har snakket med en-til-en 

o Allerede godt sammentømret hold. Alle tager sig af hinanden. 

o MONO-RUS – var ikke som forventet. Det føltes lidt som undervisning. Ville have været godt 

med flere aktiviteter, hvor man lærer hinanden lidt at kende. Gerne noget, der lægger op til 

nogle samtaler. 

o Myredans var grænseoverskridende, men også rigtig godt. 

o Godt med et buddy-system og koblet op med underviser 

o Forslag: Man kunne måske dele introdage op i temaer. fx ”i dag lærer vi underviserne at 

kende” og ”i dag lærer vi hinanden at kende”. 

o Ergo-Olympiade var rigtig godt. Rigtig godt at lave noget aktivt sammen. Virkelig godt 

planlagt. Noget var dog lidt grænseoverskridende (særligt de aktiviteter, hvor alle endte 

med at kigge på en).  

 

2) Trivsel på holdet 

o Alle er søde, rare og imødekommende. Der er respekt for hinandens forskelligheder. 

o Underviserne er gode til at skabe et trygt læringsrum. 

 

3) Hvad fylder? 

o Fremlæggelser 

o Note-skrivning 

o Meget arbejde i studiegrupper 



o Hvad gør man, hvis man misser et portfolie-element, der bliver lavet i undervisningen, fordi 

man ikke har været til stede 

o Det kan fylde, at folk siver lidt fra i løbet af dagen. Det giver en anden dynamik. 

▪ Engagement er vigtig – godt at folk byder ind  

  

4) Valg af repræsentanter til dialogforum i uge 50 

o Repræsentanter valgt: 

▪ Jessica Louisa Husum - 10280403@edu.pha.dk  

▪ Jannie Kloster Krog – 10291515@edu.pha.dk 

o Michelle indkalder til mødet via studiemail. 

 

5) Evt. 
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